
Proposition från Svenska Audionomföreningens styrelse angående vidareutbildning av 
audionomer 

Idag är vidareutbildning inom audiologi på många audionomers arbetsplatser ofta inte en högt 
prioriterad del av vardagen. Det är svårt att veta exakt hur många timmars vidareutbildning en 
genomsnittlig audionom får ta del av varje år, men man kan ana att det inte ser likadant ut överallt. 
Tidspress och ekonomiska hinder kan bidra till brist på vidareutbildning. Men audiologi är ett 
område i ständig utveckling och det kan därför krävas vidareutbildning på många nivåer, teoretiskt 
såväl som praktiskt för att vara en del av, ha förståelse för och kunskap om denna utveckling. Ett 
strukturerat kompetensutvecklingsprogram skulle kunna utgöra grunden för vidareutbildning eller 
s.k. ”Life long learning”. 

Ser man både inom och utom professionen, inom Sverige och i andra länder, så finns denna typ av 
program redan realiserade. Det innebär att det redan finns flera goda exempel att inspireras av om 
årsmötet beslutar gå vidare i frågan. 

Att få ett förslag till stånd vad gäller vidareutbildning av audionomer kommer att kräva ett 
omfattande arbete, men redan har flera audionomer visat sig intresserade av att delta i en sådan 
arbetsgrupp. Även de två fackförbunden SRAT och Vision är informerade. Med en treårig 
audionomexamen sedan ungefär 20 år, samt en yrkeslegitimation sedan 10 år anser vi nu att tiden 
är mogen för att ta yrkeskompetensen ytterligare ett steg vidare! 

Vi yrkar i denna proposition om medlemmarnas godkännande att arbeta vidare med denna fråga 
inom ramen för lämplig arbetsgrupp. 
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